



Australian Government

Department of Infrastructure, Transport,  
Cities and Regional Development



## Community Bulletin

INDIAN OCEAN TERRITORIES

### Pelatoran Pemancingan Pulu Christmas dan Pulu Cocos (Keeling)

**Number:** D57/2019

**Date:** 06 August 2019

**Relevant:** Cocos (Keeling) Islands

**Tajuk:** Pelatoran Pemancingan Pulu Christmas dan Pulu Cocos (Keeling)

Kerajaan Australia mencadangkan undang-undang pemancingan rekreasi baru untuk Pulu Christmas dan Pulu Cocos (Keeling) untuk memastikan jumlah ikan-ikan di Indian Ocean Territories diurus secara yang bertahanan untuk kenikmatan dan manfaat generasi masa depan.

[Christmas Island Applied Laws Amendment \(Fish Resources Management\) Ordinance 2019](#) dan [Cocos \(Keeling\) Islands Applied Laws Amendment \(Fish Resources Management\) Ordinance 2019](#) menerangkan kekuatan alam sekitar dan tempat-tempat yang dibataskan untuk pemancingan rekreasi dengan mengadakan limit ikan diambil (bag limits), mengenali jenis-jenis yang dijaga, mengontrol penggunaan pekakas-pekakas mancing, dan membataskan eksport ikan dari pulu.

Yang penting, Department of Infrastructure, Transport, Cities and Regional Development telah memastikan yang Pelatoran-pelatoran juga mengandungi pembebasan yang menghargai kepentingan dalam kepercayaan dan kebudayaan pemancingan rekreasi terhadap masyarakat-masyarakat Pulu Christmas dan Pulu Cocos (Keeling).

Kerajaan menghargai kepentingan pemancingan untuk masyarakat kita di Indian Ocean Territories (IOT). Pemancingan telah dikemukakan dalam kedua-dua *Our Christmas Island 2030 Strategic Plan*, dan *Our Cocos (Keeling) Islands 2030 Strategic Plan* sebagai aktiviti yang sangat disukai, kekuatan besar disebahagian alam sekitar IOT yang asli, dan peluang besar untuk perkembangan pelancongan dan ekonomik yang berlainan. Kedua-dua rencana mengemukakan untuk penjagaan resource pemancingan yang bertahanan untuk mencapai tujuan masyarakat pada 2030.

Pelatoran-pelatoran Pemancingan yang dicadangkan boleh diperiksa di website Department di: <http://regional.gov.au/territories/publications> dan kita persilahkan pandangan dan pendapat kamu, dari masyarakat. Pandangan dan balas-kata mengenai Pelatoran yang dicadangkan ini boleh di email kepada [IOTLegalPolicy@infrastructure.gov.au](mailto:IOTLegalPolicy@infrastructure.gov.au) sebelum bisnis tertutup pada hari Jumaat 23 August 2019.

Saya menunggukan untuk memajukan inisiatif penting ini.

Claire Howlett

Acting Administrator, Christmas Island and the Cocos (Keeling) Islands